
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,

ktoré sa konalo 15. mája  2013

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: Ing. V. Backo, P. Mišík

Zasadnutie  viedla  starostka  obce A.  Kandaliková,  ktorá  privítala  prítomných. 
Navrhla doplniť program o bod: Zmluva o poskytovaní služieb (sklené črepy).

Doplnený program zasadnutia: 
1. Správa o činnosti
2. Výber  dodávateľa na revitalizáciu verejného priestranstva  – vytvorenie 

miesta pre oddych
3. Výber  dodávateľa  na  projektovú  dokumentáciu  dopravného  značenia 

v obci Dulov  
4. Zastupovanie obce Dulov na valných zhromaždeniach Urbárskej obce
5. Rozpočtové opatrenie č. 2
6. Zmluva o poskytovaní služieb 
7. Rôzne

Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ
Výsledok hlasovania: 
Za - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, 

         P. Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov      

K 1. bodu: Správa o     činnosti  
Výstavba chodníka Légia – hlavná cesta sa začne realizovať  v máji 2013. 

Obecný  úrad  zadal  vypracovanie  projektu  dopravného  značenia  pri  výstavbe 
chodníka. Dňa 26. marca sa konalo stretnutie občanov bývajúcich na ulici, kde 
sa  bude  chodník  realizovať.  Zúčastnilo  sa  10  občanov  a boli  oboznámení 
s projektom.  Stretnutie  s vybraným zhotoviteľom RENOVIA s.r.o.  Lieskovec 
bude 16. mája na obecnom úrade.  

MAS  Vršatec,  ktorej  je  aj  obec  Dulov  členom  vyhlásila  súťaž 
projektových  dokumentácií  na  úpravu  verejných  priestranstiev.  Obecný  úrad 
zabezpečil  vypracovanie  projektu  na  úpravu  verejných  priestranstiev  v časti 
„Nová Ves“. Jedná sa o úpravu priestranstiev pri autobusovej zástavke. Podľa 
doterajších informácií, projekt prešiel výberovou komisiou ako úspešný. Obecný 
úrad  zverejnil  na  svojej  stránke  výzvu   na  podávanie  cenových  ponúk  na 
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realizáciu  projektu.  Onedlho môže  byť  vyhlásená  výzva  na  podanie  žiadosti 
o poskytnutie nenávratných finančných prostriedkov.

Obec Dulov uzatvorila zmluvu o bezplatnom  zbere a preprave plastov so 
spoločnosťou  JTeko,  s.r.o.   Dubnica  nad  Váhom.  Spoločnosť  zozbiera 
z domácností  a odvezie  plasty  bezplatne.  Takisto  bude  občanom  bezplatne 
distribuovať vrecia na plasty.

Obec  zabezpečila  pohreb  občana  Stanislava  Bednára,  ktorý  mal  trvalý 
pobyt  v obci  Dulov.   Pohreb  sa  uskutočnil  dňa  11.  4.  2013   na  cintoríne 
v Dulove.  Starostka  obce  poďakovala  zástupcovi   P.  Mišíkovi  za  pomoc  pri 
vybavovaní.

Starostka obce sa 19. apríla zúčastnila  pracovného stretnutia zástupcov 
miest a obcí a predstaviteľov  NsP  Ilava  na podporu  zachovania  Lekárskej 
služby  prvej  pomoci  pre  dospelých  v  okrese  Ilava.  Boli  podané  informácie 
o celkovej situácii v NsP  Ilava a tiež informácia, že z 22  obvodných lekárov, 
ktorí povinne slúžia pohotovostnú službu podalo 21 výpoveď. Všetci  zúčastnení 
prejavili záujem o zachovanie pohotovostnej služby v Ilave.

Mažoretky z miestnej ZŠ pod vedením I. Šubovej  sa 27. apríla  zúčastnili 
súťaže v Sobotišti  na Myjave. Naše mažoretky sa umiestnili  na 2.  mieste zo 
šiestich súťažiacich  kolektívov. Srdečne blahoželáme.

V predvečer prvého mája,  teda 30. apríla sa v obci stavali  máje – pred 
kultúrnym domom a kostolom.  Toto tradičné podujatie bolo veľmi vydarené. 
V programe  vystúpili  mažoretky  a hudobná  skupina  P.  Gregušku  spríjemnila 
odpoludnie  občanom,  ktorí  sa  zúčastnili  v hojnom  počte.  Starostka  obce 
poďakovala predsedovi kultúrnej komisie J.  Sporišovi a ostatným za pomoc pri 
organizovaní, zvlášť hasičom, ktorí máje stavali.  

Obci Dulov  bola uhradená z Pôdohospodárskej platobnej agentúry  časť 
DPH,   v súvislosti  s  úpravou  verejných  priestranstiev  v  požadovanej  sume 
7.113,35 €.

Obec Dulov zverejnila na svojej internetovej stránke výzvu na zhotovenie 
projektu  dopravného  značenia  v obci  Dulov.  Podrobnosti  v ďalších  bodoch 
rokovania OZ.

Obecný úrad zo ZŠ a MŠ  pripravuje oslavu ku Dňu matiek na deň 19. 
mája.  Druhú  májovú  nedeľu,  ktorá  je  vyhlásená  za  sviatok  Dňa  matiek   sa 
uskutočnilo v Dulove prvé  sväté prijímanie, z toho dôvodu bol preložený termín 
oslavy. Starostka obce vyzvala predsedu kultúrnej komisie J. Sporiša a ostatných 
poslancov, aby sa podujatia zúčastnili.

Jednota  dôchodcov   požiadala   o poskytnutie  autobusu  na  zájazd 
na termálne  kúpalisko  na  19.  júna.  Starostka  obce  požiadala  Ing.  P.  Brnku 
z Rona LR o sponzorstvo – zabezpečenie dopravy pre dôchodcov. 

Ministerstvo dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR oznámilo, že 
poskytuje obci finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu na základe uznesenia 
vlády vo výške 1.324,58 € na riešenie  kritického stavu cestnej  infraštruktúry 
v pôsobnosti miest a obcí po zimnej prevádzke. 
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Predseda Urbárskej obce Ing. D. Figúr žiada o stretnutie so zástupcami 
obce za účelom výberu riešenia na vybudovanie komunikácie a opravu dvoch 
súčasných  ciest  na  jazerá.  Termín  porady,  na  ktorej  sa  zúčastní  výbor  UO 
a starostka obce s poslancami, bude spoločne stanovená. 

Dňa 13.5.2013 p.  riaditeľka ZŠ listom požiadala  obecné zastupiteľstvo 
o zmenu  rozpočtu  v roku  2013  v objeme  1.000  €  na  činnosť  mažoretiek. 
Starostka  obce   predloží  list  ekonomickej  komisii  kvôli  návrhu  na  zmenu 
rozpočtu. 

Na  základe  dotazov  občanov  starostka  obce  zistila,  že  na  bývalej 
železničnej  stanici  je  pozemok  využívaný  na  recykláciu  železničného  zvršku 
v rámci modernizácie trate Nové Mesto n/V – Púchov.  Z hľadiska spomínanej 
činnosti nie je predpokladaný žiadny nepriaznivý vplyv na životné prostredie. 
V priebehu procesu sú odoberané vzorky a vyhodnocované z hľadiska ekológie 
a granulometrie. Po ukončení stavby, do konca roku 2013, bude pozemok daný 
do pôvodného stavu a zabezpečený proti nelegálnym skládkam.

Dňa 14. mája  stavebná komisia riešila možnosť realizácie zábradlia na 
cintoríne. Predseda komisie, A. Dobrodenka informoval o rozhodnutí komisie, 
zhotovení zábradlia po ľavej strane, ktoré zrealizuje miestna firma.

Pripravuje sa verejné obstaranie na dodávateľa rekonštrukcie okien KD 
a MŠ.

Poslanci hlasovali o vzatí správy o činnosti na vedomie
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     2.  bodu:  Výber  dodávateľa  na  revitalizáciu  verejného  priestranstva  –   
vytvorenie miesta pre oddych

Výberovú komisiu na dodávateľa revitalizácie verejného priestranstva pri 
„Legii“  tvorili  poslanci  OZ.  Kritériom  výberu  bola  konečná  cena.  Cenové 
ponuky zaslali  tri  firmy.  Na základe  posúdených cenových ponúk a splnenia 
kritéria na hodnotenie ponúk bol vybraný dodávateľ EKOMSTAV, s.r.o., Pruské 
279.  

Poslanci  hlasovali  o schválení  podania  projektu  Revitalizácia  verejného 
priestranstva  –  vytvorenie  miesta  pre  oddych  po  zverejnení  výzvy  na  MAS 
Vršatec. 
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
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Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  správy  z otvárania  obálok  na  výber 
dodávateľa Revitalizácie verejného priestranstva
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o schválení  uzatvorenia  zmluvy  o dielo  s dodávateľom 
EKOMSTAV, s.r.o.,  Pruské 279 podľa cenovej ponuky zo dňa 14.5.2013 vo 
výške 5.532,96 € v prípade poskytnutia nenávratného finančného príspevku
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     3.  bodu:  Výber  dodávateľa  na  projektovú  dokumentáciu  dopravného   
značenia v     obci Dulov    

Komisia  na výber  dodávateľa na projektovú dokumentáciu  dopravného 
značenia v zložení poslanci  OZ,  prijala  štyri  cenové  ponuky. Z toho jedna 
cenová  ponuka  prišla  po  termíne  a bola  z výberu  vyradená.  Na  základe 
posúdených  cenových  ponúk  a splnenia  kritéria  na  hodnotenia  ponúk  bol 
vybraný dodávateľ Ing. Boris Aresta z Hlohovca. Vzhľadom na cenu dodávky 
(352 €) výber nepodlieha schváleniu obecným  zastupiteľstvom.   

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  správy  z otvárania  obálok  na  výber 
dodávateľa na projektovú dokumentáciu dopravného značenia obce Dulov
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     4. bodu: Zastupovanie obce Dulov na valných zhromaždeniach Urbárskej   
obce

Urbárska obec Dulov podala návrh na zápis  do Registra  pozemkových 
spoločenstiev  na  Obvodný  lesný  úrad  Považská  Bystrica.  Na  základe 
požiadavky  lesného úradu   je potrebné splnomocniť zástupcu obce,  ktorý ju 
bude zastupovať na Valných zhromaždeniach Urbárskej  obce. Starostka obce 
navrhuje V. Štefanca, ktorý sa zasadnutí zúčastňoval aj doteraz. 
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Poslanci hlasovali o splnomocnení poslanca Vladimíra Štefanca na zastupovanie 
obce  Dulov  na  Valných  zhromaždeniach  Urbárskej  obce,  pozemkové 
spoločenstvo Dulov.
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík,  

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     5. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 2  
Návrh rozpočtového opatrenia, ktorým sa upravuje rozpočet k 31. marcu 

2013,   predložila Mgr. K. Tomanová (Príloha č. 1).

Poslanci hlasovali o schválení rozpočtového opatrenia č. 2, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 31.3.2013
Výsledky hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     6. bodu: Zmluva o     poskytovaní služieb   
Obec zabezpečuje pre občanov v rámci separovaného zberu aj zber skla 

z 18  miest  v obci,  ktoré  sa  za  pomoci  Agrodulova  s.r.o.  zváža  do 
veľkoobjemového kontajnera. Črepy následne obec predáva do VETROPACKu 
 Nemšová.  Spoločnosť   obci  oznámila,  že  od l.  3.  2013  pristupuje  k novým 
obchodným podmienkam. Z dôvodu narastajúcej a neefektívnej administratívnej 
práce v súvislosti s dodávkami malých množstiev sklenených črepov je nútená 
uzatvárať zmluvy iba s dodávateľmi, ktorí dodajú sklenené črepy nad 200 ton 
ročne.  No chce  byť  aj  naďalej  nápomocná  drobným dodávateľom v systéme 
recyklácie sklenených črepov, poskytla zoznam organizácií, ktoré sa zaoberajú 
výkupom črepov na Slovensku. Obec Dulov oslovila najbližšiu firmu Ľubomíra 
Žiga  ECO  CENTRUM  Nitra.  Predmetom  zmluvy  o poskytovaní  služieb  je 
zhodnotenie  odpadov  uvedených  v zozname,  s miestom  plnenia  zmluvy: 
Vetropack Nemšová s.r.o. a cenou totožnou ako bola pre Vetropack Nemšová.  
A.Dobrodenka  –  obec  sa  môže  spojiť  s väčším dodávateľom –  mesto  Ilava, 
Púchov, dodávajú väčšie množstvo. 
Starostka  obce  –  starostovia  sa  zúčastnili  zasadnutia  MAS,  kde  boli 
informovaní, že Vetropack zrušil  všetkým obciam objednávky.
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Poslanci  hlasovali  o schválení  Zmluvy  o  poskytovaní  služieb  uzatvorenú 
s firmou  Ľubomír  Žigo ECO CENTRUM Nitra  na  zneškodnenie  sklenených 
črepov.
Výsledky hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     7. bodu: Rôzne  
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ Dulov – na minulom zasadnutí bolo povedané, 
že obec získala na centrum voľného času prostriedky a  obec si ich ponecháva na 
úhradu  rozdielu  medzi  rozpočtom (výdavky)  a  podielovými  daňami  (príjmy) 
v oblasti školstva. Je to fakt, že škole peniaze zostávajú. Obec na školský klub 
(ŠKD) získa 10 tis.  € z podielových daní, od detí vyberie 750 €. Rozpočet obce 
na ŠKD je 9,5 tis. €. ŠKD je s financiami v pluse a nedostane ani halier. Čo sa 
týka  mažoretiek:  prvé  oblečenie  sa  pošilo  zo  závesov,  kúpili  sa  paličky.  Za 
oblečenie  sú  neskutočné  peniaze  pre  20  detí.  A z rozpočtu  školy  sa  to  nedá 
hradiť.  Úroveň  mažoretiek  je  dobrá,  ale  úroveň  ich  financovania  je  slabá. 
Peniaze  pre  CVČ  sú  peniaze   pre  záujmovú  činnosť.  Už  skôr  sa  pýtala  sa 
starostky, ako sa použijú. 
A.Kandaliková,  starostka  obce  –  odpoveď  bola  daná,  že  sa  ukáže  podľa 
školenia. Ekonomická komisia pripraví rozbor k žiadosti p. riaditeľky o zmenu 
rozpočtu na činnosť mažoretiek. Podielové dane sú vlastným príjmom obce a nie 
sú  nárokovateľné,  obec  určuje,  na  čo  ich  v rozpočte  použije.  Porovnanie 
prognózy  podielových  daní  a rozpis  rozpočtu  dostali  poslanci  v pracovnom 
materiály na minulé zasadnutie. Podľa prognózy obec dostane na školstvo 68 tis. 
€ a v rozpočte používa 70,5 tis. €. Teda na školstvo  z vlastných prostriedkov 
obce použije viac ako očakáva z príjmu  podielových daní na túto oblasť.  
Mgr. A. Lupáková – škola je v pluse, ale obec na financovanie nepridá. Na škole 
fungujú mažoretky, môžu byť financované z prostriedkov na CVČ a  nepridá sa 
pre ne.
Mgr. A. Lupáková – navrhuje, aby sa stavanie májov na budúci rok presunulo na 
neskoršiu hodinu kvôli príprave mažoretiek.  
J.  Sporiš  –  máj  musí  ktosi  postaviť,  veliteľ  DHZ  navrhol  čas,  ktorému bol 
prispôsobený aj program. Budúci rok sa môže čas upraviť. 
J. Sporiš – vedie futbal v obci. Muži hrajú druhú triedu, založil mix prípravku, 
17 detí sa zaregistrovalo. No chodí len 9. Žiada riaditeľku ZŠ, aby informovala 
žiakov o tréningu. Turnaj bude v sobotu v Košeci.  Ak sa nebude pokračovať, 
klub dostane 200  € pokutu.  
Riaditeľka ZŠ – oznamuje deťom, aj minule informovala po triedach. Rodičia sa 
môžu informovať aj na rodičovskom združení. 
A.Dobrodenka – v akom štádiu je ROEP v obci?
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Starostka  obce  –  zhotoviteľa,  ktorého vybrala  Správa  katastra,   plní  termíny 
podľa  zmluvy.  Pred  septembrom   2013  bude  zasadnutie  komisie,  aby  boli 
prekonzultované podklady občanov. Výpisy nebudú občanom zasielané, vraj sú 
všetky parcele  na listoch vlastníctva.  Ale starostka obce zvolá  zasadnutie  na 
vyjasnenie. 
Starostka  obce  –  poďakovala  za   konštruktívny  postoj.  Pozvala  prítomných 
poslancov na oslavu  Dňa matiek a ukončila zasadnutie.

Zapísala: Mgr. K. Tomanová

Zápisnica je prečítaná a overená

v.r.
_________________________________

O v e r o v a t e l i a
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